
 

Mødereferat 
 

Emne:  Generalforsamling 

Sted:  Restaurant Vejgaard Hallen, Vejgaard Torv 3, 9000 Aalborg 

Tidspunkt:  Torsdag, den 8. februar 2024 kl. 19.00 

Deltagere:   24 personer 

Referent:  Astrid Mortensen 

 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 

1. Valg af dirigent 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Valg af referent 

4. Valg af stemmetællere 

5. Formandens beretning 

6. Regnskab 

7. Drøftelse af aktiviteter i kredsen 

8. Budget 

9. Valg af bestyrelse herunder fastsættelse af antallet af bestyrelsesmedlemmer 

10. Valg af suppleanter 

11. Valg af revisor 

12. Behandling af indkomne forslag 

13. Eventuelt



 

1. Valg af dirigent 

Rene Stricker Jensen blev enstemmigt valgt til dirigent. Han kunne konstatere, at indkaldelsen til generalforsamlingen 

er sket med mindst 4 ugers varsel, og dermed er den lovligt indkaldt. 

2. Godkendelse af dagsorden  

Dagsordenen blev godkendt. 

3. Valg af referent 

Astrid Mortensen blev valgt til referent. 

4. Valg af stemmetællere  

Lisbeth Stricker Jensen og Pernille Lundgaard Jensen blev enstemmigt valg. 

5. Bestyrelsens beretning ved formanden 

Casper Andersen fremlagde bestyrelsens beretning for 2023 og kunne fortælle, at der kom 3 nye ansigter i bestyrelsen 

ved seneste generalforsamling, så vi har været 7 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter. Aldrig har vi været så 

mange i bestyrelsen og det har gjort, at der er lagt kræfter i at få netværksmøderne, den første lørdag i lige måneder, 

op at køre som et tilbagevendende arrangement.  

Ligeledes er andre arrangementer såsom bowling, Zoo, julehygge med banko og deltagelse i Hjerneugen – uge 11 

afviklet i 2023 til glæde for medlemmerne. Der har været god tilslutning til arrangementerne. Det afstedkommer også, 

at vi i 2024 kan fremlægge vores største og mest omfattende program  med aktiviteter og med det, nå ud til en større 

målgruppe i kredsen. Ligeledes skal nævnes, at der også er aktiviteter på landsplan heriblandt skal nævnes 

Epilepsikonferencen, som afvikles 31. maj 2024 i Odense, som alle kan deltage i. 

Der har også været udfordringer, da næstformand Anne Charlotte Sørensen i maj 2023 valgte at stoppe i bestyrelsen. 

Johanne Nørgaard Larsen har taget over som fungerende næstformand. En stor tak skal lyde til Anne Charlotte 

Sørensen, som har støttet mig gennem mange år især med sommerhusudlejningen. Lisbeth Stricker Jensen har valgt 

at stoppe ved denne generalforsamling, og vi vil takke hende for hendes store engagement. Især skal nævnes Strickers 

OP-Tour i 2020, Hjerne-FOKUS med skydetræning og arrangementet i Lego House i 2022. Det fortjener stor 

anerkendelse for det store arbejde, hun har lagt i det. 

6. Regnskab  

Casper Andersen gennemgik regnskabet med kommentarer til enkelte poster i resultatopgørelsen, og årets resultat 

blev på kr. 3.555 som er tilfredsstillende.  Spørgsmål til regnskabet: Rene Stricker Jensen spurgte: Hvad dækker posten 

Bestyrelsen inkl. GF over? Den dækker over mad og drikke til bestyrelsesmøderne og generalforsamlingen. Ingen 

yderligere spørgsmål. Regnskabet for 2023 blev godkendt. 

 

7. Drøftelse af aktiviteter i kredsen 

Casper Andersen gennemgik den arrangementsoversigt for 2024, som er udleveret på skrift og som er planlagt indtil 

videre. Det faglige foredrag i efteråret bliver med foreningens sygeplejerske Camilla Jørgensen. Ønske til emne for 

foredraget modtages gerne. Jytte Hansen havde et spørgsmål vedr. netværkscafé. Johanne Nørgård Larsen fortalte, at 

det er baseret på samtale og hyggelig samvær, hvor det er muligt at møde ligesindede og tale om de emner der fylder 



hos hver enkelt. Marie Mørk Nielsen supplerede med, at der er en præsentationsrunde så der er chance for at alle 

kommer til orde og ved, hvem de deltager sammen med. Casper Andersen kom med en opfordring om at komme med 

forslag til arrangementer, som ønskes fremadrettet indenfor vores regi. 

8. Budget 

Casper Andersen gennemgik budgettet og gav en forklaring om, hvad § 18 midler i serviceloven indebærer. Budgettet 

blev  godkendt. 

9. Valg af bestyrelse herunder fastsættelse af antallet af bestyrelsesmedlemmer 

Det blev vedtaget, at bestyrelsen skal varetages af 7 bestyrelsesmedlemmer indtil næste generalforsamling. 

Der er 4 personer på valg i år. 

• Jan Sørensen er på valg – villig til genvalg  

• Astrid Mortensen er på valg – villig til genvalg 

• Marie Mørk Nielsen er på valg, kom ind i perioden efter Anne Charlotte Sørensen stoppede – villig til valg 

• Helena Kold ønsker at stille op til bestyrelsen, da Lisbeth Stricker Jensen stopper nu – villig til valg 

Alle 4 personer blev valgt. 

10. Valg af suppleanter 

Ingen ønskede at være suppleant for nuværende. 

11. Valg af revisor 

Janni Bagge, bogholder på landskontoret blev valgt til revisor. 

12. Behandling af indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag at behandle 

13. Eventuelt 

Vita Nielsen udtrykte stor ros til arrangementet vedr. julebanko. 

 


